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    Rijeka,  31 svibnja 2011. 

ZAPISNIK 
S 13. SJEDNICE VMO PEHLIN 

 
13. sjednica VMO Pehlin održana je 31.05.2011. (utorak) s početkom u 18 sati u prostorijama 
MO Pehlin, Pehlin 58. 

 

 
Sjednici su bili nazočni: 

• Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 
• Gordan Srok, zamjenik predsjednika VMO 
• Kristina Banić, Član VMO 
• Aljoša Bratuša, član VMO 
• Marjan Vilić, član VMO 
• Dragana Jurčić, tajnica MO 

 
Ostali nazočni: 

• Stjepan Horvat, predsjednik Pododbora za ekologiju 
• Ivan Rudanović, predsjednik Pododbora za kulturu 
• Tome Kovačić, predsjednik Pododbora za njegovanje tradicije 

              
 

 
 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 12. sjednice VMO Pehlin:  
          ● Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Preregulacija prometa u ulici Minakovo - suglasnost  
2. Komunalni prioriteti za 2012. godinu 
3. Zbor grañana – osvrt 
4. Dani Sv.Vida – sudjelovanje 
5. Razno 
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AD 1 
 
Predsjednik VMO Pehlin Ivan Bogdanić pozdravio je nazočne i izvijestio ih o napredovanju 
radova vezanih uz preregulaciju prometa u ulici Minakovo. Trenutno KD "Vodovod i kanalizacija" 
izvodi poslove predviñene u izgradnji novog vodovodnog ogranka upravo na toj lokaciji tako da 
je dogovoreno da se odmah paralelno pristupi izradi nogostupa s rubnicima, a tek onda 
asfaltiranju i u konačnici postavljanju nove prometne signalizacije. Izvoñač radova je 
grañevinska firma Butorac čija je ponuda bila najpovoljnija i najprihvatljivija. 
U svom izlaganju predsjednik je ujedno napomenuo da je, uz spomenuti,  u tijeku izgradnja još 
pet (5) vodovodnih ogranaka na području Turkova, Baretićeva i Mihovilića.                                                                                                
 
Zaključak: 

Vijeće je činjenice primilo na znanje i jednoglasno dalo potrebnu suglasnost..  
 

AD 2 i AD 3 
 
Budući se meñusobno nadopunjuju, predsjednik VMO Pehlin Ivan Bogdanić objedinio je, uz 
suglasnost  nazočnih,  svoje izlaganje u svezi s točkom 2 i 3  Dnevnog reda.  Na Zboru grañana, 
kojem je nazočilo 70-ak ljudi, održanom 05. svibnja 2011. godine grañani su dali prijedloge 
komunalnih prioriteta za 2012. godinu koji su upotpunjeni nerealiziranim komunalnim prioritetima 
iz prethodnih godina pravovremeno proslijeñeni nadležnom Odjelu za komunalni sustav Grada 
Rijeke. 

Vezano za drugu točku Dnevnog reda na Zboru grañana, a to je UPU Pehlin, predsjednik je 
upoznao prisutne s posljednjim priopćenjima gñe Ede Rumora i gñe Ksenije Sušanj iz OGU 
za urbanizam, koja su nam poslale na naše traženje, a u kojima navode da su u tijeku 
odgovori na pojedinačne primjedbe grañana kojih ima preko dvjesto (200), tako da će gotovo 
sigurno biti prekoračen rok od tri (3) mjeseca od javne rasprave koji je predviñen za 
rješavanje navedene problematike. Nakon toga grañanima će na neki način biti omogućen 
uvid u nove, preinačene karte u skladu s usvojenim izmjenama, s obzirom da se javna 
rasprava zakonski ne bi smjela ponavljati.     

Zaključak: 
Vijeće je činjenice primilo na znanje. 

 
AD 4 
 
Predsjednik  Bogdanić informirao je prisutne da će MO Pehlin i ove godine sudjelovati u 
sportskim igrama i natjecanjima povodom Dana Sv.Vida  04. lipnja  - u povlačenju konopa, 
briškuli i trešeti , te u boćanju , a 11. lipnja i u malonogometnom turniru KUP DELTA koji se 
održava po prvi puta ove godine na novootvorenom igralištu na Delti.  
 
Zaključak: 

Vijeće je činjenice primilo na znanje.  
 

AD 5 
 
Pod točkom razno kratku raspravu pokrenuo je gdin Gordan Srok postavivši pitanje što je s 
postavljenjem semafora kod OŠ "Pehlin". Predsjednik VMO je naglasio da unatoč njegovom 
maksimalnom angažmanu već osam godina  se nije uspjelo to pitanje privesti kraju jer se radi o 
veoma skupoj investiciji, te je konstatirano da se svi članovi Vijeća moraju aktivirati  i ponovno 
pokrenuti realizaciju istog. 
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Sjednica je završila u 19:50 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

 Predsjednik VMO Pehlin: 
Ivan Bogdanić 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Dragana Jurčić 

 

 


